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Ministerraad van 25 februari 2005

De Ministerraad vergaderde op vrijdag 25 februari 2005, Wetstraat 16 om
11.00 uur, onder het voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Ministerraad vergaderde op vrijdag 25 februari 2005, Wetstraat 16 om 11.00 uur, onder het
voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Eerste Minister vestigde de aandacht op een beslissing die hij revolutionair noemde. Het gaat om de
goedkeuring van een voorontwerp van wet dat de begrotingsoverschotten in de wet verankert. De creatie
van stucturele overschotten is immers noodzakelijk om een zo snel mogelijke vermindering van de schuld
te verwezenlijken. Een begrotingsmarge dankzij de daling van de interestlasten zal dienen om de
budgettaire impact van de vergrijzing te financieren. De financiering van het Zilverfonds die voortaan bij
wet is vastgelegd wordt zo beter gewaarborgd. Hij kondigde aan dat de Ministerraad volgende week zal
beraadslagen over een belangrijke structurele maatregel inzake de vennootschapsbelasting. Het gaat om
een gelijkstelling van het eigen kapitaal, dat voor de autofinanciering van de vennootschappen dient, met
het kapitaal dat de vennootschappen lenen. Hij bevestigde vervolgens dat de begrotingscontrole in maart
plaatsvindt en dater in het kernkabinet al een eerste uitwisseling was over de gezondheidszorg. Wat de
staking in deze sector betreft, verklaarde hij dat de onderhandelingen konden worden hervat, maar onder
aanvaarbare en redelijke voorwaarden. De regering wil zich concentreren op de zwaarste beroepen.De
Minister van Financiën legde uit dat wat de valideringsdatum van de verrichtingen betreft, een nieuw
uitvoeringsbesluit de spaarrekening op de zichtrekening moet afstemmen.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Natuurrampenverzekering

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, en de heer Marc
Verwilghen, Minister van Economie, keurde de Ministerraad in tweede lezing een voorontwerp van wet
goed tot wijziging van de wet (*) inzake de natuurrampenverzekering. Het voorontwerp werd aan het
advies van de Raad van State aangepast.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, en de heer Marc Verwilghen,
Minister van Economie, keurde de Ministerraad in tweede lezing een voorontwerp van wet goed tot
wijziging van de wet (*) inzake de natuurrampenverzekering. Het voorontwerp werd aan het advies van de
Raad van State aangepast.

De natuurrampenverzekeringswet met de dekking van overstromingen wordt eindelijk werkelijkheid. Het
wetsontwerp ruimt de hinderpalen uit de weg, die een spoedige inwerkingtreding van de wet van 21 mei
2003 tot invoering van de verzekeringsdekking tegen overstromingen, belemmeren. De wet kon tot op
heden niet in werking om de twee voornaamste redenen:- In de wet van 21 mei 2003 is de bijkomende
dekking beperkt tot één natuurramp (overstromingen) en bovendien tot de gebouwen die in een
risicogebied gelegen zijn, de gebouwen dus die vroeg of laat zeker het slachtoffer van een overstroming
worden. Dit betekent dat de verzekeringsplicht enkel geldt voor de zware risico's, wat als gevolg heeftdat
de verzekering van die gebouwen onmogelijk is of peperduur uitvalt. - Met het oog op de inwerkingtreding
van de wet van 21 mei 2003 diende men met de Gewesten overeenstemming te bereiken over de criteria
die voor de afbakening van de risicozones zouden worden aangewend. De Gewesten hebben deze criteria
nog niet officieel goedgekeurd. Bovendien zouden ze met de afbakening van de risicozones pas ten
vroegste op 1 januari 2006 volledig klaar kunnen zijn. De krachtlijnen van het wetsontwerp zijn:- De
dekking van de brandverzekering wordt naast stormen nu ook uitgebreid tot volgende natuurrampen:
aardbeving, overstroming, overlopen of opstuwing van openbare riolen, dijkbreuk, vloedgolf,
aardverschuiving en grondverzakking.- De verplichte dekking wordt uitgebreid tot iedereen die een
brandverzekering heeft aangegaan. De dekking is dus niet meer beperkt tot de woningen die zich in een
risicogebied bevinden.- De risicogebieden moeten niet meer afgebakend worden voor het verzekeringsluik.
Zodra de wet is gestemd, kan de verzekeringsdekking in werking treden. De afbakening van de
risicogebieden blijft wel behouden voor het aspect ruimtelijke ordening, om de lokale besturen bij de
afgifte van bouwvergunningen te responsabiliseren. - De brandverzekeraars dekken elke natuurramp ten
belope van een globaal bedrag van 280 miljoen euro en voor de dekking aardbeving wordt dit bedrag
opgetrokken tot 700 miljoen euro.- Het Rampenfonds zal voor de particuliere woningen (eenvoudige
risico's) enkel moeten tussenkomen, wanneer de hierbovengenoemde hoge dekkingsgrenzen
overschreden zijn. Dit houdt een aanzienlijke budgettaire besparing in, aangezien sedert het bestaan van
het Rampenfonds in 1976 zich in België nog nooit een ramp heeft voorgedaan die deze limieten bereikte.
Het Rampenfonds heeft sedert 1976 voor alle rampen samen in totaal slechts 285,35 miljoen euro
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uitbetaald, terwijl de schadelast die verzekeraars nu globaal ten laste zullen nemen voor één enkele ramp
al 280 miljoen euro bedraagt.(*) van 21 mei 2003 tot wijziging van de wet van 26 juni 1992 op de
landverzekeringovereenkomst en de wet van 12 juni 1976 betreffende het herstel van zekere schade,
veroorzaakt aan private goederen door natuurrampen.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Gelijke kansen

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken en Gelijke kansen,
verlengde de Ministerraad met één jaar de in 2004 toegekende afwijkingen op de wet van 3 mei 2003
tot wijziging van de wet (*) ter bevordering van de evenwichtige aanwezigheid van mannen en
vrouwen in organen met adviserende bevoegdheid.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken en Gelijke kansen, verlengde de
Ministerraad met één jaar de in 2004 toegekende afwijkingen op de wet van 3 mei 2003 tot wijziging van
de wet (*) ter bevordering van de evenwichtige aanwezigheid van mannen en vrouwen in organen met
adviserende bevoegdheid.

De wet bepaalt dat ten hoogste twee derde van de leden van een orgaan met adviserende bevoegheid tot
hetzelfde geslacht mag behoren. De Ministerraad kende in 2004 enkele afwijkingen toe aan de organen die
zich niet aan deze bepaling konden houden. De uitvoeringsbesluiten van de wet worden
momenteeluitgewerkt. Daarom verlengt men tot 31 december 2005 de afwijkingen die sommige organen
met adviserende bevoegheid in 2004 hadden bekomen.(*) van 20 juli 1990.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Samenwerkingsakkoord Brussels Hoofdstedelijk Gewest

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Vice-Eerste Minister en Voorzitster van BELIRIS (*), gaf
de Ministerraad de volgende ministers de toestemming om bijakte 9 van BELIRIS af te sluiten:
mevrouw Laurette Onkelinx, Vice-Eerste Minister, Minister van Justitie en Voorzitster van BELIRIS, de
heer Didier Reynders, Vice-Eerste Minister en Minister van Financiën, de heer Patrick Dewael, Vice-
Eerste Minister en Minister van Binnenlandse Zaken en de heer Renaat Landuyt, Minister van
Mobiliteit.

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Vice-Eerste Minister en Voorzitster van BELIRIS (*), gaf de
Ministerraad de volgende ministers de toestemming om bijakte 9 van BELIRIS af te sluiten: mevrouw
Laurette Onkelinx, Vice-Eerste Minister, Minister van Justitie en Voorzitster van BELIRIS, de heer Didier
Reynders, Vice-Eerste Minister en Minister van Financiën, de heer Patrick Dewael, Vice-Eerste Minister en
Minister van Binnenlandse Zaken en de heer Renaat Landuyt, Minister van Mobiliteit.

Bijlage 9 preciseert de initiatieven die door BELIRIS zullen worden gesteund en ontwikkeld voor de
komende 3 jaar: 2005, 2006 en 2007. Een planning over 3 jaar van de federale investeringen in Brussel is
een primeur, want de vorige bijakten hebben meestal betrekking op één enkel jaar.Bijakte 9 zal het Beliris
mogelijk maken om bijna 500 miljoen euro te investeren in Brussel:- voor het jaar 2005: een totaalbedrag
van 270.467.604,95 euro (inclusief de overdracht van 169.277.604,95 euro, bedrag dat in 2004 niet werd
gebruikt)- voor het jaar 2006: een bedrag van 101.190.000 euro- voor het jaar 2007: een bedrag van
125.000 euro.Deze over 3 jaar lopende planning zal het met name mogelijk maken om de verschillende
initiatieven te spreiden in functie van hun 'werkelijke leven' en om op deze manier de daadwerkelijke
realisatie ervan te garanderen. (*) BELIRIS is het Samenwerkingsakkoord tussen de federale staat en het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest dat op 15 september 1993 werd ondertekend.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Kruispuntbank

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, mevrouw
Freya Van den Bossche, Minister van Werk, en de heer Bruno Tobback, Minister van Pensioenen
keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit
(*) tot vaststelling van de datum van inwerkingtreding van diverse koninklijke besluiten betreffende
de Kruispuntbank.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, mevrouw Freya
Van den Bossche, Minister van Werk, en de heer Bruno Tobback, Minister van Pensioenen keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) tot
vaststelling van de datum van inwerkingtreding van diverse koninklijke besluiten betreffende de
Kruispuntbank.

Tijdens zijn vergadering van 30 november 2004 nam het Beheerscomité van de Kruispuntbank van de
sociale zekerheid de beslissing om de datum van inwerkingtreding van de aangiften sociale risico's
verbonden met de eindeloopbaan en het prepensioen tot 1 oktober 2005 uit te stellen. De beslissing volgt
op een onderzoek van de reslutaten van bepaalde testen, uitgevoerd door de sociale partners binnen de
Nationale Arbeidsraad.(*) van 5 november 2002.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Startbaanovereenkomsten

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot vaststelling voor het jaar 2004 van het
bedrag voor de financiering van de startbaanovereenkomsten die deel uitmaken van de globale
projecten in de openbare sector.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot vaststelling voor het jaar 2004 van het bedrag
voor de financiering van de startbaanovereenkomsten die deel uitmaken van de globale projecten in de
openbare sector.

Sinds 2003 is het grootste deel van de middelen voor de financiering van de startbaanovereenkomsten,
die van globale projecten in de openbare sector deel uitmaken, in de begroting van de sociale zekerheid
ingeschreven. De Rijksdienst voor Arbeidsvoorziening beheert dit. Een klein deel blijft ingeschreven in de
algemene uitgavenbegroting.De RVA heeft voor 2004 het bedrag van de sociale zekerheid geschat op 25,5
miljoen euro. Het bedrag werd in de begroting van de RVA ingeschreven. Hiervan komt 9,6 miljoen van het
globaal beheer en 15,9 miljoen euro van de alternatieve financiering van de sociale zekerheid. De
Ministerraad keurde dit laatste bedrag al goed (*). (*) op 23 december 2004.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Politiehervorming

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, de heer Didier Reynders,
Minister van Financiën, en de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zekerheid en
Volksgezondheid, nam de Ministerraad kennis van een mededeling over de politiehervorming.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, de heer Didier Reynders,
Minister van Financiën, en de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zekerheid en Volksgezondheid,
nam de Ministerraad kennis van een mededeling over de politiehervorming.

De mededeling handelt over de verslagen van de interkabinettenwerkgroepen, die werden opgericht om
de beslissing van de Ministerraad van 28 oktober 2004 naar aanleiding van de programmawet uit te
voeren. De resultaten van deze vergaderingen en van het verslag over de werking van de Centrale Dienst
voor Vaste Uitgaven (CDVU) zullen in een protocol tussen de diverse diensten worden geconcretiseerd. Het
protocol zal:- de werkwijze en de uit te wisselen bestanden tussen de CDVU, het Sociaal Secretariaat van
de Geïntegreerde Politie (SSGPI) en de lokale korpsen van politie beschrijven.- het akkoord van de CDVU
formaliseren, om zijn databanken via elektronische weg toegankelijk te maken voor de controlediensten
van RSZPPO.- het engagement van het SSGPI formaliseren, om ook wat sociale controles betreft, zijn rol
van tussenpersoon in te vullen, door zowel de controlediensten van RSZPPO als de vertegenwoordigers
ven de lokale korpsen op vraag van één van beiden tijdens controles bij te staan.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Evaluatie personeel politiediensten

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad
een voorontwerp van wet goed tot wijziging van bepaalde basisregels van de evaluatie van de
personeelsleden van de politiediensten.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed tot wijziging van bepaalde basisregels van de evaluatie van de personeelsleden
van de politiediensten.

Het voorontwerp heeft als doel het evaluatiesysteem van de personeelsleden van de politiediensten te
rationaliseren en te vereenvoudigen. Daarnaast zal het de evaluatoren in het kader van hun
personeelsbeheer een doelmatiger en doeltreffender instrument aanreiken, terwijl de basisfilosofie van het
huidige systeem behouden blijft.Het voorontwerp biedt een antwoord op de vele vragen die gesteld
worden over het evaluatiesysteem, zoals het nu in de wet van 26 april 2002 is opgenomen. De vragen
hebben vooral te maken met de zwaarwichtigheid van het systeem, wat de procedure en het
beschrijvende karakter betreft. De bedoeling van het nieuwe systeem is de beroepsbekwaamheid van het
personeelslid te beoordelen, met als hoofddoel de bekwaamheden van iedereen te ontwikkelen. Het
nieuwe evaluatiesysteem voorziet een evaluatieniveau minder. De taak van de eindverantwoordelijke voor
de evaluatie werd opnieuw omschreven. Hij kan zich laten bijstaan door eeen evaluatie-adviseur. Zijn rol
bestaat erin om de evaluatie-adviezen voor te bereiden en op te stellen.De evaluatoren, de
eindverantwoordelijken en de evaluatie-adviseurs zijn verplicht een opleiding in evaluatie te volgen. Het
principe van de verschillende gesprekken wordt grotendeels behouden. Om het systeem rationeler toe te
passen, zijn de functioneringsgesprekken voortaan facultatief. De geëvalueerde kan een beroep instellen
bij de raad van beroep tegen een eindvermelding 'onvoldoende' en tegen twee partiële vermeldingen
'onvoldoende'. De inwerkingtreding blijft 1 april 2005. De daadwerkelijke toepassing wordt verlengd tot 12
maanden te rekenen vanaf die datum.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Eenheid van rechtspraak

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed, houdende bepaling van sommige afdelingen van de centrale
diensten van de Federale Overheidsdienst Sociale Zekerheid die de eenheid van rechtspraak
verzekeren.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed, houdende bepaling van sommige afdelingen van de centrale diensten
van de Federale Overheidsdienst Sociale Zekerheid die de eenheid van rechtspraak verzekeren.

Het ontwerp heeft als doel artikel 2, tweede lid van het koninklijk besluit (*) betreffende de aanwijzing van
tweetalige adjuncten bij wijze van overgangsmaatregel in de centrale diensten van de federale
overheidsdiensten uit te voeren.Aan de houder van de managementfunctie -1 die de vereiste taalkennis
niet heeft bewezen, wordt een tweetalig adjunct toegevoegd die hem bijstaat. De bijstand blijft beperkt tot
de opdrachten die verband houden met de eenheid van rechtspraak.Het ontwerp legt de afdelingen van de
centrale diensten van de Federale Overheidsdienst Sociale Zekerheid vast die de eenheid van rechtspraak
verzekeren. (*) van 16 mei 2003
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Samenleving en toekomst

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Wetenschapsbeleid, keurde de Ministerraad
het programma van beleidsondersteunend sociaal-wetenschappelijk onderzoek 'Samenleving en
toekomst'goed.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Wetenschapsbeleid, keurde de Ministerraad het
programma van beleidsondersteunend sociaal-wetenschappelijk onderzoek 'Samenleving en
toekomst'goed.

Het programma wil bijdragen tot de versterking van het kennispotentieel, om het federale beleid over een
aantal sociaal-economische vraagstukken te ondersteunen. Het gaat om sociaal-wetenschappelijk
onderzoek in de ruime betekenis (sociologie, sociale geografie, criminologie, economie...). Maar ook
andere disciplines kunnen ingezet worden om een bijkomende benadering te leveren.De
onderzoeksthema's werden gekozen op basis van een enquête bij potentiële gebruikers.1. Democratie in
een internationale context2. De werking van de instellingen3. Constitutioneel bestel en justitie4. Economie
en governance5. Wetenschap, kennis, nieuwe technologieën en internet6. Ruimtelijke aspecten van de
maatschappelijke diversiteit7. Ongelijkheid en sociale uitsluiting8. Bijzondere doelgroepen van een beleid
van sociale cohesie: vrouwen en ouderen9. Multiculturaliteit en sociale cohesie10. Arbeidsmarkt, kwaliteit
van de arbeid en werkgelegenheid11. Billijkheid en gezondheidEr mogen contracten met buitenlandse
onderzoeksploegen worden gesloten tot maximum 20% van het onderzoeksbudget.Er zullen twee
oproepen tot voorstellen van ondezoeksinstellingen uit de non-profitsector worden gelanceerd. Het budget
bedraagt 18.597.000 euro voor de periode 2005-2012. Het Federaal Wetenschapsbeleid staat in voor de
operationele directie en het beheer van de actie.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Platform over informatie- en communicatietechnologie

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Wetenschapsbeleid, keurde de Ministerraad de
financiering goed van de lanceringsfase van het strategisch platform over informatie- en
communicatietechnologie (ICT).

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Wetenschapsbeleid, keurde de Ministerraad de
financiering goed van de lanceringsfase van het strategisch platform over informatie- en
communicatietechnologie (ICT).

Het onderzoek heeft als doel het Belgisch wetenschappelijk potentieel op het vlak van ICT te versterken.
Daarnaast zal het de onderzoekscentra de mogelijkheid bieden om aan het toekomstige Kaderprogramma
van de Europese Unie deel te nemen en industriële contracten op het gebied van onderzoek en
ontwikkeling in de wacht te slepen. Het zal de uitbouw van spin-offs in de sector aanmoedigen en
onderzoeksacties op het gebied van e-toepassingen opstarten.Het opstarten van het platform omvat twee
luiken:- de deelname van de wetenschappelijke instellingen aan Europese projecten. Het gaat meer
bepaald om projecten van het CELTIC-initiatief (Cooperation for a European sustained Leadership in
Telecommunications).- het onderzoek naar toepassingen van breedbandnetwerken. De doelstelling hiervan
is naar mogelijkheden te zoeken om 'Grid computing' te valoriseren (clusteren van rekenkracht) via
onderzoeksprogramma's op het gebied van gezondheid.De ICT Core Group zal de lanceringsfase van het
strategisch platform opvolgen. De groep werd ingesteld door de Belgische ontwikkelaars van het
strategische platform (stakeholders) met de actieve inzet van POD wetenschapsbeleid.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Mandaten RTBF

Op voorstel van de heer Bruno Tobback, Minister van Leefmilieu en Pensioenen, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot gelijkstelling van bepaalde mandaten bij de
RTBF met een vaste benoeming (*).

Op voorstel van de heer Bruno Tobback, Minister van Leefmilieu en Pensioenen, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed tot gelijkstelling van bepaalde mandaten bij de RTBF met een
vaste benoeming (*).

Het ontwerp stelt bepaalde aanstellingen bij mandaat bij de RTBF gelijk aan vaste benoemingen op het
vlak van pensioenen. Het gaat om interne mandaten die men enkel aan personen kan toekennen die al in
dienst zijn als vast benoemd of contractueel personeelslid. De gelijkstelling heeft tot gevolg dat men voor
de berekening van het pensioen rekening zal houden met de wedde die verbonden is aan het mandaat.
Het contractueel personeelsid zal onder bepaalde voorwaarden een pensioen ten laste van de Pool der
Parastatalen verkrijgen.Het ontwerp wordt voor advies aan de Raad van State voorgelegd.(*) met
toepassing van artikel 8, §1, derde lid, van de wet van 21 juli 1844 op de burgerlijke en kerkelijke
pensioenen.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Nieuwe wettelijke afspraken voor jaarlijkse stortingen in het Zilverfonds

Op voorstel van de ministers van begroting en financiën, Johan Vande Lanotte en Didier Reynders,
heeft de Ministerraad haar goedkeuring gehecht aan een voorontwerp van wet ter wijziging van de
wet op het Zilverfonds.

Op voorstel van de ministers van begroting en financiën, Johan Vande Lanotte en Didier Reynders, heeft de
Ministerraad haar goedkeuring gehecht aan een voorontwerp van wet ter wijziging van de wet op het
Zilverfonds.

Voortaan zullen wettelijke bepalingen gelden over de hoogte van de jaarlijkse stortingen in het Zilverfonds.
De ministerraad voert hiermee de aanbevelingen uit van de Hoge Raad van Financiën.Van bij de oprichting
van het Zilverfonds in september 2001 was het van groot belang om het Fonds voldoende zichtbaarheid
en geloofwaardigheid te geven door vrij snel een aanzienlijk kapitaal op te bouwen ook al bleven de
begrotingsoverschotten eerder beperkt door de tegenvallende conjunctuur.Daarom werd voor de
financiering ook gebruik gemaakt van ontvangsten die een impact op de schuldgraad hebben, maar niet
op het vorderingensaldo. Vier jaar na de oprichting werden er voor 11.949,2 miljoen euro aan middelen
aan het Zilverfonds toegewezen. Dit bedrag zal in 2005 nog aangevuld worden met de opbrengsten van de
eenmalige bevrijdende aangifte, waarvoor de Ministerraad een ontwerp van Koninklijk Besluit (*) heeft
goedgekeurd. Het gestorte bedrag zal bijgevolg tegen eind 2005 oplopen tot ongeveer 12.390,15 miljoen
euro.In 2000 werd voor het eerst sinds lang opnieuw een begrotingsevenwicht, zelfs een beperkt
overschot, gerealiseerd. In tegenstelling tot vele andere Europese lidstaten slaagde België erin om dit
begrotingsevenwicht te vrijwaren in een economisch moeilijke periode. Op korte termijn bestaat de
budgettaire uitdaging er vooral in om dit evenwicht een blijvend structureel karakter te geven. Dit moet
dan de basis vormen voor het opbouwen van structurele overschotten op middellange termijn (vanaf
2007). De opbouw van overschotten is noodzakelijk voor een voldoende snelle schuldafbouw. De
budgettaire marge die ontstaat door de dalende interestlasten kan op termijn aangewend worden voor de
financiering van de budgettaire impact van de vergrijzing.De aanpassing van de oorspronkelijke wet op het
Zilverfonds heeft een dubbel doel. Enerzijds wordt de financiering van het Zilverfonds voor de toekomst
wettelijk vastgelegd en worden zo meer garanties geboden. Anderzijds wordt de band tussen de
financiering van het Zilverfonds en het gevoerde budgettaire beleid, meer bepaald de gerealiseerde
begrotingsoverschotten, versterkt. Er wordt vanaf 2007 tot 2012 een duidelijk financieringspad voor het
Zilverfonds uitgetekend. Zo wordt er voor 2007 een bedrag van 0,3% van het BBP toegewezen. Dit bedrag
wordt in de periode 2008-2012 jaarlijks verhoogd met 0,2% van het BBP. In 2012 wordt door toepassing
van deze bepaling dus een bedrag van 1,3% van het BBP toegewezen aan het Zilverfonds. Bovendien zal
deze financiering in tegenstelling tot wat nu het geval is, in hoofdzaak moeten bestaan uit de toewijzing
aan het Fonds van gerealiseerde vorderingenoverschotten. Het bedrag aan financiering voortvloeiend uit
operaties die enkel de schuld verminderen zonder verdere impact op het vorderingensaldo wordt tot 2010
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beperkt tot 250 miljoen euro per jaar en voor de daaropvolgende jaren tot 500 miljoen euro.(*) Dit ontwerp
van Koninklijk Besluit heeft tot doel de opbrengst van de eenmalige bevrijdende aangifte (ongeveer 496,2
miljoen euro), verminderd met debedragen die zijn gereserveerd voor toewijzing aan de Gewesten (75
miljoen euro), alsook het saldo van de zgn. Credibe-operatie (19,75 miljoen euro), toe te wijzen aan het
Zilverfonds conform de gemaakte afspraken.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Phenix-project

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, stemde de Ministerraad in met de
publicatie van een opdracht via de procedure van de algemene offerteaanvraag in het kader van het
Phenix-project.

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, stemde de Ministerraad in met de
publicatie van een opdracht via de procedure van de algemene offerteaanvraag in het kader van het
Phenix-project.

Het gaat om een offerteaanvraag voor het drukken, het onder omslag steken en het versturen van
documenten. Het Phenix-project, dat een gecentraliseerde toepassing is en dat vanaf lokale werkstations
bereikbaar is, biedt ook de mogelijkheid om het geheel van briefwisseling centraal te versturen. Een
maximum hiervan zou via elektronische weg geschieden. De bedoeling van de markt is om de
verzendigngen per post en elektronisch aan een gespecialiseerde provider uit te besteden. De markt heeft
een geldigheidsduur van 1 jaar en is verlengbaar met jaarlijkse termijnen van 1 jaar tot ten hoogste 7
jaren. De kostprijs van de markt, die voor de eerste 4 jaar op 7,5 miljoen euro (excl. BTW) wordt geschat,
zal worden betaald via de besparingen op de portkosten die eruit voortvloeien.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Chemische wapens

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed over de uitvoering van de overeenkomst aangaande het verbod van de
ontwikkeling, de productie, de aanleg van voorraden en het gebruik van chemische wapens en hun
vernietiging. (*)

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed over de uitvoering van de overeenkomst aangaande het verbod van de
ontwikkeling, de productie, de aanleg van voorraden en het gebruik van chemische wapens en hun
vernietiging. (*)

Het voorontwerp legt de strafbaarstelling van inbreuken op de verbodsbepalingen van de overeenkomst
op. Het bevestigt ook de rol van de Minister van Buitenlandse Zaken, als nationale autoriteit.Het
voorontwerp wordt voor advies aan de Raad van State overgemaakt.(*) op 13 januari 1993 te Parijs
gedaan.
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Hoort bij Ministerraad van 25 februari 2005

Werkgeversbijdragen en premies

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een ontwerp
van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het KB/WIB 92 op het vlak van werkgeversbijdragen en -
premies voor de vorming van pensioenen of aanvullende pensioenen.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed, tot wijziging van het KB/WIB 92 op het vlak van werkgeversbijdragen en -premies
voor de vorming van pensioenen of aanvullende pensioenen.

Het ontwerp beschrijft de grenzen en de voorwaarden om werkgeversbijdragen en -premies, gestort om
een pensioenreglement of een aanvullende pensioenovereenkomst inzake rust- en overlevingspensioen uit
te voeren, af te trekken als beroepskost.
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